

Hawboernes forening – bestyrelsesmøde 28.9.2024

(Mona fraværende – Birthe med på telefon)

1. Økonomi (varmepumper)
Kasser til varmepumperne skal sættes op. Der skal indkøbes én ny varmepumpe - udvendig del.
Huset har to nye og en ældre, som virker endnu.
2. Afslutning renovering
Stadig lidt tilbage af penge til fliser, tagrender, maskiner, nedløbsrør og kasser til varmepumper mv. ca. 57.000 kr
I forhold til fondene er det vigtigste, at projekterne gennemføres, ikke om budgettet revideres og der flyttes lidt rundt på posterne.
3. Indkøb af service
22025 kr er gået ind på kontoen, Lene tjekker om beløbet stemmer. Vi har 20.000 kr mere.
Der skal købes skabe, hynder og service. Karin, Mona, Lene og Tove står for indkøbene.
4. Renovering af handicaptoilet
Vi har fået penge af Vanførefonden – 30.000 kr.
Asbjørn Friis har givet et tilbud, som budgetterer med 44.000 kr.
Indretningen diskuteres – pusleplads, væghængt toilet, armstøtter og armaturer, der selv lukker mv
Konklusion: Mette vil bede om et nyt tilbud, hvor alle toiletterne indgår i tilbuddet og ikke kun handicaptoiletet. Nu vi skal i gang vil det være dejligt at få alle toiletterne sat i stand. VVS og murerarbejdet kan vi med-financiere.
5. Arrangementer i huset
– det store arrangement 19. oktober : Samlingskraft - 80 er tilmeldte. Trine Eriksen har fundet hjælper til køkkentjansen. Betalingen for dette er indregnet i budgettet. Menuen: smørrebrød. Vin haves.
 - Halloween for børn? – dark sky-arrangement
 - O-løb i Sund-sammen - regi 12. oktober
 - Vinsmagning 24.januar 2025
 - Oprettelsen af en planetsti diskuteres. Søren Risborg har planer om dette i Dark sky-regi.
 - Forslag om foredrag om TVMV i februar – evt. med spisning?
 - Fiskebord – bliver det til noget?
6. Trafiksikkerhed
Udvalget Morten og Magne vil skrive henvendelse til kommunen om trafikken gennem byen, fartgrænsen ønskes sat ned til 40 km, og om der kan etableres bump eller chikane ved indkørslen til byen efter Svenstibakkevej. Eller andre trafikdæmpende foranstaltninger. De skriver et brev, som vi får til godkendelse inden afsendelsen.

Lasse i forvaltningen kan kontaktes om afstribningen på landevejen – dobbelte striber her ville hjælpe på trafikikkerheden, gerne suppleret med skiltning.

7. Alt andet:

- Lydpaneler diskuteres
- Billeder i køkkenet sættes op?
- Vægmalерiet diskuteres- hvad gør vi?

Kan det repareres? Kan vi vende tilbage til Kirsten (Mette spørger)

Hanne Marie researcher igen for at høre, hvem der kan hjælpe.

Måske kan vi søge Sparekassen Thy Fonden om penge til renoveringen?

- Kirkenyt – menighedsrådet arbejder på at skabe en udendørs mindeplads for dem, hvis aske strøes i havet. Det er nævnt i masterplanen, men der er ikke kommet gang i det før nu. Landskabsarkitekten bag kystterrasserne er sat i gang med et forprojekt. Det skal drøftes i menighedsrådet her i efteråret. Måske vil RealDania være med i projektet?
- Vi skal begynde at tænke i, at taget på Hawboernes hus skal fornyes. Huset er bevaringsværdigt, så det kan få indflydelse på, hvilket materiale vi kan vælge. Måske skal vi begynde at tænke i at indhente tilbud og søge penge til udskiftningen. Måske kan vi sætte solceller på?
- Kommende sommer- Kunsthåndværkermarkedet kommer igen. De vil høre, om de kan få yderligere to uger. Vi aftaler, at det så skal koste 7000 kr i alt, ellers må de nøjes med de uger, de har i dag.

Næste møde: søndag 26.1.2025 kl. 10

Referat/BL 2.10.2024